

This Report in three different language (AR, EN, TR) .

EN

Tourism in Denmark, 10 Reasons to Visit Denmark :

Denmark is part of Scandinavia, it is not exposed to freezing temperatures. Temperatures fall below zero in January and February – thanks to hot water flows – but they are never intolerable. Although the country's winters are not as hard as the rest of Scandinavia, it is not suitable for visiting the country between November and March. The Danish climate is rainy throughout the year so you should prepare yourself for it. Particularly in the summer months, half of a month is rainy. The hottest period is experienced in July. This is the period when the average temperature is between 20 and 26 degrees.

1. Viking Ship Museum :



You should not leave Denmark without seeing the Viking Ship Museum in Roskil. It is quite a different experience to see the ships from the Vikings, who have a very important place in the history of world shipping, and how these ships are made.

2. Billund Legoland Resort :



Adults also enjoy a pleasant time in Legoland, Denmark's favorite place for children. In Legoland, it is quite pleasant to see the legendary examples of the world's most famous buildings, the legacy-built cities. Some parts in Legoland are reserved for mere and only child walks, and even parental access is prohibited.

3. Beautiful City Copenhagen :



Copenhagen is one of the most livable cities in the world, bicycle use is quite common in this small city, and it is almost as close to walking distance as everywhere.

4. Cuisine :



It could be one of the first places in Europe for lovers of Danish food. Noma is the 4th best restaurant in the world and is located in Copenhagen. You can join Scandinavian cuisine in many restaurants across Denmark. For cheaper options, you can try street food.

5. Beaches :



Have you ever thought of beach vacation in Northern Europe? There are many reasons to do this in Denmark. With 8,700 km of sandy beaches and hundreds of sandy beaches on holiday island, you can throw away all your stress.

6. Historical Face :



You do not have to be history buffs or a Viking enthusiast to discover the rich and ancient history of Denmark. Visiting the streets of Danish towns and cities, seeing historical buildings, visiting monuments will leave you with history. Besides these, you can stay in Viking camps, see the animated version of the battles and visit the UNESCO World Heritage Sites.

7. Peace :



According to the Global Peace Index, Denmark is the most peaceful country in the world after Iceland. You can hike in its magnificent nature, cycling on popular bicycle routes.

8. Beautiful Women :



Danish women are among the most beautiful women in the world. Scarlett Johansson, who is shown as one of the most beautiful women in the world, is Danish-born.

9. Aarhus :



Aarhus is another reason to visit Denmark. It is not only the second largest city in the country, it is also the cultural center of Denmark.

10. Skagen Peninsula :



Skagen peninsula, the northernmost part of Denmark, is known as the point where two seas meet. The area has stunning sandy beaches, including Løkken, known for its beach clubs. Here is a historical icon of the St. Lawrence Church, 18th century buried with sand dunes and only the church tower is visible.

TR

Danimarka'da Turizm, Danimarka'yı Ziyaret Etmek İçin 10 Neden :

Danimarka, İskandinavya'nın bir parçasıdır, donma sıcaklıklarına maruz kalmaz. Ocak ve Şubat aylarında sıcaklıklar - sıcak su akışları sayesinde - sıfırın altına düşer, ancak asla dayanılmaz değildir. Ülkenin kışları İskandinavya'nın geri kalanı kadar sert olmasa da Kasım ve Mart ayları arasında ülkeyi ziyaret etmek için uygun değil. Danimarka iklimi yıl boyunca yağışlıdır, bu nedenle kendinizi buna hazırlamalısınız. Özellikle yaz aylarında bir ayın yarısı yağışlıdır. En sıcak dönem Temmuz ayında yaşanır. Bu, ortalama sıcaklığın 20 ile 26 derece arasında olduğu dönemdir.

1- Viking Gemi Müzesi :

Roskil'deki Viking Gemi Müzesi'ni görmeden Danimarka'dan ayrılmamalısınız. Dünya denizcilik tarihinde çok önemli bir yere sahip olan Vikinglerin gemilerini ve bu gemilerin nasıl yapıldığını görmek oldukça farklı bir deneyim.

2- Billund Legoland Tatil Köyü :

Danimarka'nın çocukların en sevdiği yer olan Legoland'da yetişkinler de keyifli vakit geçiriyor. Legoland'da dünyanın en ünlü yapılarının efsanevi örneklerini, eski inşa edilmiş şehirleri görmek oldukça keyifli. Legoland'ın bazı bölümleri sadece ve sadece çocuk yürüyüşleri için ayrılmıştır ve hatta ebeveyn erişimi bile yasaktır.

3- Güzel Şehir Kopenhag :

Kopenhag dünyanın en yaşanabilir şehirlerinden biri, bu küçük şehirde bisiklet kullanımı oldukça yaygın ve neredeyse her yer gibi yürüme mesafesinde.

4- Mutfak :

Danimarka yemeklerini sevenler için Avrupa'daki ilk yerlerden biri olabilir. Noma, dünyanın en iyi 4. restoranı ve Kopenhag'da bulunuyor. Danimarka genelinde birçok restoranda İskandinav mutfağına katılabilirsiniz. Daha ucuz seçenekler için sokak yemeklerini deneyebilirsiniz.

5- Plajlar :

Kuzey Avrupa'da plaj tatilini hiç düşündünüz mü? Danimarka'da bunu yapmak için birçok neden var. Tatil adasında 8.700 km kumlu plajları ve yüzlerce kumlu plajı ile tüm stresinizi atabilirsiniz.

6- Tarihsel Yüz :

Danimarka'nın zengin ve kadim tarihini keşfetmek için tarih meraklısı veya Viking meraklısı olmanıza gerek yok. Danimarka kasaba ve şehirlerinin sokaklarını gezmek, tarihi binaları görmek, anıtları ziyaret etmek sizi tarihle baş başa bırakacaktır. Bunların yanı sıra Viking kamplarında kalabilir, savaşların animasyonlu halini görebilir ve UNESCO Dünya Mirası Alanlarını ziyaret edebilirsiniz.

7- Barış :

Küresel Barış Endeksi'ne göre Danimarka, İzlanda'dan sonra dünyanın en barışçıl ülkesidir. Muhteşem doğasında yürüyüş yapabilir, popüler bisiklet rotalarında bisiklete binebilirsiniz.

8- Güzel Kadınlar:

Danimarkalı kadınlar dünyanın en güzel kadınları arasındadır. Dünyanın en güzel kadınlarından biri olarak gösterilen Scarlett Johansson, Danimarka doğumlu.

9- Aarhus :

Aarhus, Danimarka'yı ziyaret etmek için başka bir neden. Sadece ülkenin en büyük ikinci şehri değil, aynı zamanda Danimarka'nın kültür merkezidir.

10- Skagen Yarımadası :

Danimarka'nın en kuzeyindeki Skagen yarımadası, iki denizin buluştuğu nokta olarak biliniyor. Bölge, plaj kulüpleriyle ünlü Løkken dahil olmak üzere çarpıcı kumsallara sahiptir. İşte 18. yüzyıldan kalma kum tepeleriyle gömülmüş ve sadece kilise kulesi görülebilen St. Lawrence Kilisesi'nin tarihi bir simgesi.

السياحة في الدنمارك ، عشرة أسباب لزيارة الدنمارك:

الدنمارك جزء من الدول الاسكندنافية ، فهي لا تتعرض لدرجات حرارة متجمدة. تنخفض درجات الحرارة إلى ما دون الصفر في شهري يناير وفبراير - بفضل تدفقات المياه الساخنة - لكنها لا تُحتمل أبدًا. على الرغم من أن فصول الشتاء في البلاد ليست صعبة مثل بقية الدول الاسكندنافية ، إلا أنها ليست مناسبة لزيارة البلاد بين نوفمبر ومارس. المناخ الدنماركي ممطر على مدار العام ، لذا يجب أن تعد نفسك لذلك. في أشهر الصيف على وجه الخصوص ، يكون نصف الشهر ممطرًا. تشهد الفترة الأكثر سخونة في شهر يوليو. هذه هي الفترة التي يتراوح فيها متوسط درجة الحرارة بين 20 و 26 درجة.

1- متحف سفن الفايكنج:

يجب ألا تغادر الدنمارك دون رؤية متحف Viking Ship في روسكيل. إنها تجربة مختلفة تمامًا أن ترى سفن الفايكنج ، التي لها مكانة مهمة جدًا في تاريخ الشحن العالمي ، وكيف يتم تصنيع هذه السفن.

2- منتجع بيلوند ليغولاند:

يستمتع البالغون أيضًا بقضاء وقت ممتع في ليغولاند ، المكان المفضل للأطفال في الدنمارك. في ليغولاند ، إنه لمن دواعي سروري أن ترى الأمثلة الأسطورية لأشهر المباني في العالم ، والمدن القديمة. بعض الأجزاء في Legoland محجوزة لمجرد المشي للأطفال فقط ، وحتى دخول الوالدين محظور.

3- مدينة كوبنهاغن الجميلة:

تعد كوبنهاغن واحدة من أكثر المدن ملاءمة للعيش في العالم ، ويشيع استخدام الدراجات في هذه المدينة الصغيرة ، كما أنها قريبة من مسافة المشي تقريبًا مثل أي مكان آخر.

4- المطبخ:

يمكن أن تكون واحدة من الأماكن الأولى في أوروبا لمحبي الطعام الدنماركي. نوما هو رابع أفضل مطعم في العالم ويقع في كوبنهاغن. يمكنك الانضمام إلى المطبخ

الاسكندنافي في العديد من المطاعم في جميع أنحاء الدنمارك. للحصول على خيارات أرخص ، يمكنك تجربة طعام الشارع.

5- الشواطئ:

هل فكرت يومًا في قضاء إجازة على الشاطئ في شمال أوروبا؟ هناك العديد من الأسباب للقيام بذلك في الدنمارك. مع 8700 كيلومتر من الشواطئ الرملية ومئات الشواطئ الرملية في جزيرة العطلات ، يمكنك التخلص من كل ضغوطك.

6- الوجه التاريخي:

ليس عليك أن تكون من هواة التاريخ أو من عشاق الفايكنج لاكتشاف تاريخ الدنمارك الغني والقديم. إن زيارة شوارع البلدات والمدن الدنماركية ، ورؤية المباني التاريخية ، وزيارة المعالم الأثرية ستترك لك التاريخ. إلى جانب ذلك ، يمكنك البقاء في معسكرات الفايكنج ، ومشاهدة النسخة المتحركة للمعارك وزيارة مواقع التراث العالمي لليونسكو.

7- السلام:

وفقًا لمؤشر السلام العالمي ، تعد الدنمارك الدولة الأكثر سلامًا في العالم بعد أيسلندا. يمكنك التنزه في طبيعته الرائعة ، وركوب الدراجات على طرق الدراجات الشعبية.

8- المرأة الجميلة:

تعتبر المرأة الدنماركية من أجمل النساء في العالم. سكارليت جوهانسون ، التي تظهر كواحدة من أجمل النساء في العالم ، هي دنماركية المولد.

9- آرهوس:

آرهوس سبب آخر لزيارة الدنمارك. إنها ليست ثاني أكبر مدينة في البلاد فحسب ، بل هي أيضًا المركز الثقافي للدنمارك.

10- شبه جزيرة سكاجين:

تُعرف شبه جزيرة سكاجين ، الجزء الشمالي من الدنمارك ، بالنقطة التي يلتقي فيها بحران. تتمتع المنطقة بشواطئ رمليّة خلابة ، بما في ذلك Løkken ، والمعروفة بنواصي الشاطئ. هذه أيقونة تاريخية لكنيسة سانت لورانس ، التي تعود للقرن الثامن عشر مدفونة بالكثبان الرملية ولا يمكن رؤية سوى برج الكنيسة.